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Notulen ALV  KIVI-RBT 8 september 2021  
 

Deze vergadering werd bijeen geroepen om nieuwe bestuursleden te benoemen. 
 
De agenda was dan ook kort en bondig: 
 

1. Opening 
2. Mededelingen 
3. Benoeming nieuwe bestuursleden 
4. Rondvraag 
5. Sluiting 

 
De vergadering werd gehouden via een TEAMS meeting via het internet. 
Aanwezig waren tenminste (enkele mensen waren wel aanwezig, maar hebben zich niet met een 
naam aangemeld en zijn dus niet meer te achterhalen): 
 
 
Aanwezig 
Jan Meissen (aftredend voorzitter) 
Dion Mouwen (aftredend penningmeester) 
Wilfred Veldstra (vice voorzitter) 
Genserik Reniers (aantreden voorzitter) 
Arie Quik (aantredend penning & secretaris) 
John van der Puil 
John Stoop 
Hans Pasman 
Josée van Eindhoven 
Johan de Knijff 
Arnold Arnoldus 
Harry Spaas 
Sabina de Lange 
Drewes Hielema 
Henk Uijttenhout 
Fred van Iddekinge 
Jos Meijer 
 
 

1 Opening 
De voorzitter (Jan Meissen) opent de vergadering en heet allen welkom. In het bijzonder 
Wilfred Veldstra. Hij is verheugd dat Wilfred zich alweer goed genoeg voelt om kort deel 
te nemen. 
 
De voorzitter memoreert, dat het lang geleden is, dat RBT een ledenvergadering had. De 
huidige vergadering is nodig om een nieuw bestuur formeel te benoemen conform de 
reglementen. 
 
Wilfred vertelt, dat de blijken van medeleven hem enorm gesteund hebben. Het lijkt 
maar een kleinigheid, maar in die zware tijd waar hij doorheen ging “doen die blijken van 
medeleven ertoe”. 
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2 Mededelingen 
Fred van Iddekinge meldt, dat zich geen andere kandidaten hebben opgegeven voor de 
vrijgekomen bestuursfuncties. 

3 Benoeming nieuwe bestuursleden 
Aangezien zich geen andere kandidaten hebben gemeld,  zijn de voorgedragen 
kandidaten (Natasha Dodonova, Sabina de Lange, Genserik Reniers en Arie Quik) bij deze 
benoemd.  
De nieuwe voorzitter (Genserik Reniers) neemt kort het woord. Hij vindt RBT een 
geweldig goed initiatief met mogelijkheden en belooft zich in te zetten om RBT een 
nieuwe “schwung” te geven. Hij dankt de oud-voorzitter Jan Meissen en is blij, dat Jan als 
adviseur van het bestuur nog op de achtergrond aanwezig zal blijven. 
Arie Quik memoreert, dat RBT een “secretaris-loos” tijdperk achter de rug heeft, wat 
maakte, dat RBT zeker in het Corona tijdperk een “mager” bestaan leidde. Het is vooral 
aan John van der Puil en Fred van Iddekinge te danken, dat RBT nu met een nieuw 
bestuur aan de toekomst kan gaan werken. 
 

4 Rondvraag 
Er zijn geen vragen. 
 

5 Sluiting 
Niets meer aan de orde zijnde wordt de vergadering rond 20:20 uur gesloten. 
In de “derde helft” wordt nog van gedachten gewisseld. 
 
Arie Quik, 
Secretaris-penningmeester 
 


